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projekt                        

P R O T O K Ó Ł NR XIII/2025 

 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Drawnie zwołanej 

na dzień 25 lutego 2025 roku. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Drawnie Pan Aleksander Dementiew o godz. 905 otworzył 

sesję i po powitaniu radnych, sołtysów i zaproszonych gości poinformował, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Nieobecna radna Agnieszka Traczyk. 

 

/Lista obecności radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik Nr 1, 2, 3 do niniejszego 

protokołu. 

 

Porządek obrad 
                                                                   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radną.  

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybraną Radną. 

4. Uwagi do porządku obrad XIII sesji. 

5. Przyjęcie protokołu z sesji nr XII. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

7. Informacja na temat realizacji usług w zakresie zaopatrzenia w wodę i odprowadzenia ścieków 

w gminie Drawno w 2024 r. (druk nr 86) 

8. Informacja z działalności sołectw za 2024 r. (druk nr 87) 

9. Informacja z działalności Gminnej Rady Seniorów za 2024 r. oraz przedstawienie planu pracy 

na 2025 rok. (druk nr 88) 

10. Informacja Dyrektora Drawieńskiego Parku Narodowego na temat planowanego poszerzenia 

granic Drawieńskiego Parku Narodowego. (druk nr 89) 

11. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1)  przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 

w Gminie Drawno,(druk nr 90) 

2) wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Drawno na 2025 rok, ( druk nr 91) 

3) zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Drawno.(druk nr 92) 

      12. Wolne wnioski i zapytania.  

13.  Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Pkt 2 porządku obrad – Wręczenie ślubowania o wyborze na Radną. 

  

Przewodniczący Rady – poprosił Pana Piotra Sieradzona Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej w Drawnie o wręczenie nowo wybranej Radnej Jolancie Łojko zaświadczenia o wyborze 

na Radną Rady Miejskiej w Drawnie.  

 

Pan Piotr Sieradzon Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Drawnie wręczył zaświadczenie 

nowo wybranej radnej Jolancie Łojko zaświadczenie o wyborze na Radną Rady Miejskiej w Drawnie 

oraz złożył gratulacje.  
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Pkt 3 porządku obrad - Złożenie ślubowania przez nowo wybraną Radną. 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że obecnie przechodzimy do złożenia ślubowania przez nowo 

wybraną radną Panią Jolantę Łojko. Odczytam Rotę ślubowania. Po odczytaniu Roty poproszę nowo 

wybrana radną o potwierdzenie złożenia ślubowania słowami „Ślubuję”. Ślubowanie może być 

złożone z dodaniem zdania „tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Proszę wszystkich o powstanie.  

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i mieszkańców” 

 

 Radna Jolanta Łojko złożyła ślubowanie. 

 

Aktualny stan Rady – 14 radnych. 

 

Pkt 4 porządku obrad - Uwagi do porządku obrad.  

 

Burmistrz zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projekty uchwał w następujących 

sprawach: 

1/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 93) 

2/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042 (druk nr 94) 

 

Głosowanie I  

 

Przewodniczący Rady – zapytał, kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok. (druk nr 93) 

 

Wyniki glosowania. 

poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 

rok (druk nr 93) (2025-02-25 09:12:30) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 

ustawowego składu rady) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji został poszerzony o projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok. (druk nr 93) 

 

Głosowanie II 

 

Przewodniczący Rady – zapytał, kto z Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042. (druk nr 94) 

 

Wyniki głosowania. 

Poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2025-2042 (druk nr 94) (2025-02-25 09:13:13) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość bezwzględna 
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ustawowego składu rady) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że porządek obrad dzisiejszej sesji został poszerzony o projekt 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042. (druk nr 94) 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: /00:09:28 do 00:11:50/ 

 

 

Pkt 5 porządku obrad - Przyjęcie protokołu z sesji nr XII 

 

Przyjęcie protokołu z sesji Nr XII 

 

Przewodniczący Rady - powiedział, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz w 

systemie rada. Do protokołu nie wniesiono uwag ani poprawek. 

 

„Wobec powyższego, że nie wniesiono poprawek, protokół z sesji nr XII poddaję pod głosowanie.”  

Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji Nr XII ? 

 

Wyniki głosowania. 

Przyjęcie protokołu z sesji nr XII (2025-02-25 09:14:09)3. 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

PRZECIW - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że protokół z sesji nr XII został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od:/00:11:51 do 00:13:20/ 

 

 

Pkt 5 porządku obrad - Sprawozdanie Burmistrza między sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami za okres od dnia 28.01.2025 r. do  

dnia 24.02.2025 r.  

 

Pytania. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zapytał, jakie sprawy zostały omówione na spotkaniu z firmą Enea 

Operator.  

 

W sprawie zakupu pojazdu „mikrobus” na potrzeby Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Drawnie zapytał, czy stary pojazd został wyceniony i za jaką kwotę zostanie sprzedany.  

W sprawie inwestycji dot. sieci wodociągowej w kwocie 1.793.000,00 zł zaproponował, aby 

inwestycja została scedowana na spółkę komunalną to podatek Vat zostałby w gminie.  
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Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drawnie Grzegorz Zieliński – 

powiedział, że stary pojazd został wyceniony na podstawie stawek widniejących w internacie. Na 

sprzedaż pojazdu zostanie ogłoszony przetarg. 

 

Burmistrz – powiedział, że sprawozdanie Burmistrza jest informacyjne. W celu uzyskania 

szczegółowych informacji na dany temat zaprasza do urzędu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Emilianowicz – zapytał, na jakim etapie jest sprawa 

funkcjonowania klubu „Drawa” Drawno.  

 

Burmistrz – powiedział, że Szkolny Klub Sportowy „Drawianka” oraz Szkolny Klub Żeglarski 

„Drawa” otrzymali dotację. Natomiast Lokalny Klub Sportowy „Świt” Barnimie oraz Klub Sportowy 

„Drawa” Drawno miały do końca stycznia br. dokonać pewnych ustaleń. LKS „Świt” Barnimie 

określił się, natomiast Klub Sportowy „Drawa” Drawno musi spełnić wymagane warunki.    

 

Radny Sławomir Nowak – prosi o sprecyzowanie modernizacji urządzeń w stacji uzdatniania wody w 

hydroforni w Drawnie.  

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – powiedział, że otrzymano dofinansowanie na modernizację SUW w Drawnie, ale                              

z pominięciem robót budowlanych. Roboty obejmują wymianę wyposażenia wewnątrz obiektu tj. 

filtry, aeratory itp. urządzenia. Natomiast roboty budowlane będą musiały zostać wykonane we 

własnym zakresie. Szczegółowa dokumentacja inwestycji jest dostępna w urzędzie. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 4 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: /00:13:21 do 00:30:05/ 

 

 

Pkt 7. porządku obrad – Informacja na temat realizacji usług w zakresie zaopatrzenia w wodę i 

odprowadzenia ścieków w gminie Drawno w 2024 r. (druk nr 86) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że informacja została szeroko omówiona na posiedzeniu komisji 

rady. 

Albert Polarczyk Prezes Zakładu Usługowo-Handlowego w Drawnie Sp. z.o.o – odpowiedział na 

zapytania, które zostały zadane na posiedzeniach komisji. 

Pytań nie było. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 5 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: /00:30:06 do 00:35:05/ 
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Pkt 8 porządku obrad - Informacja z działalności sołectw za 2024 r. (druk nr 87) 

 

Burmistrz – powiedział, że sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniach komisji. Prosi o 

ewentualne pytania. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – powiedział, że ubolewa na tym, że wszystkie sołectwa nie zrealizowały 

swojego funduszu w całości.  

Zapytał sołtysa Sołectwa Drawno, dlaczego tak duża kwota, czyli 8.600,00 zł jest wydawana na 

imprezy.  

Poprosił o wsparcie Sołectwa Drawno, ponieważ sołectwo nie posiada swojej świetlicy. Sołectwo nie 

posiada miejsca, gdzie jego mieszkańcy mogliby się spotkać.  

 

Burmistrz – w sprawie udostępnienia miejsca na spotkania mieszkańców sołectwa powiedział, że                 

w drawieńskim ośrodku kultury są do dyspozycji dwie sale oraz do dyspozycji jest sala w urzędzie,  

- w sprawie wydatkowania środków funduszu sołeckiego – powiedział, że zakres wydatkowania 

środków sołectwa jest ustalany na zebraniu sołeckim. 

 

Jan Kuźmiński Sołtys Sołectwa Drawno – w sprawie wydatkowania środków z funduszu sołeckiego 

powiedział, że ze środków funduszu naprawiono drogę z posesji p. Łukasza Buchajczyka w stronę 

drewnianego mostu, gdzie zużyto 300 ton piachu i 500 ton tłucznia. Gmina na tę drogę łącznie z 

grantem wydała 45.000,00 zł. Wykonali to mieszkańcy społecznie i dlatego też uważa, że za 

wykonana pracę coś im się należy. W 2023 roku wykonano kilometr drogi w czynie społecznym. W 

2024 roku w czynie społecznym wykonano 800 metrów drogi od pola Maciejewskiego na które 

przeznaczono 250 ton tłucznia.  

W sprawie świetlicy sołeckiej powiedziała, że Sołectwo Drawno tak jak inne świetlice w gminie nie 

posiada Świetlicy. Świetlica jest dodatkowym kosztem dla gminy.   

 

Więcej pytań nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 6 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: /00:35:06 do 00:46:30/ 

 

 

Pkt 9 porządku obrad - Informacja z działalności Gminnej Rady Seniorów za 2024 r. oraz 

przedstawienie planu pracy na 2025 rok. (druk nr 88) 

 

Tadeja Hołownia Przewodnicząca Gminnej Rady Seniorów w Drawnie – omówiła informację z  

działalności Gminnej Rady Seniorów za 2024 r. oraz przedstawienie planu pracy na 2025 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Adam Emilianowicz – zaapelował do mieszkańców, aby zgłaszali radnym 

i sołtysom sytuacje w których senior potrzebowałby pomocy.  

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 7 do niniejszego protokołu. / 

 

Przedział czasowy z nagrania od: /00:46:31 do 00:50:49/ 
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Pkt 10 porządku obrad - - Informacja Dyrektora Drawieńskiego Parku Narodowego na temat 

planowanego poszerzenia granic Drawieńskiego Parku Narodowego. (druk nr 89) 

Przewodniczący Rady –  powiedział, że na posiedzeniu komisji rady obecny był pan dyrektor 

Drawieńskiego Parku Narodowego, który przedstawił informację na temat poszerzenia granic parku. 

 

Pytań do informacji nie było. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że informacja została przyjęta do wiadomości.  

 

/Sprawozdanie stanowi złącznik nr 8 do niniejszego protokołu. / 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: /00:50:06 do 00:50:50/ 

 

Przerwa od godz. 950 do godz. 1000 

 

Pkt 11. Porządku obrad – podjęcie uchwał w sprawach: 

 

1/ przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025                  

w Gminie Drawno (druk nr 90) 

 
Grzegorz Zieliński Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drawnie – 

przedstawił projekt uchwały, który szczegółowo został omówiony na posiedzeniach komisji.  

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia  

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Drawno (druk nr 90) (2025-02-25 10:05:09) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od: /01:01:15 do 01:03:30/ 

 

/Uchwała Nr XIII/60/25 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. / 
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2/ wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności na terenie Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 91) 

 

Burmistrz – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności na terenie Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 91) (2025-02-25 

10:06:33) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przedział czasowy z nagrania od: /01:03:31 do 01:04:58/ 

 

/Uchwała Nr XIII/61/25 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. / 

 

3/ zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Drawno (druk nr 92) 

 

Burmistrz – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji. Nie wnosi 

żadnych zmian do projektu. Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali6. 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Drawno (druk nr 92) (2025-02-25 

10:07:40) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przedział czasowy z nagrania od:/01:04:59 do 01:05:00/ 
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/Uchwała Nr XIII/62/25 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. / 

 

  

4/ zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 93) 

 

Skarbnik Gminy- – powiedział, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniach komisji.             

Prosi o przyjęcie powyższego projektu uchwały. 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany budżetu Gminy Drawno na 2025 rok (druk nr 93)7. 

(2025-02-25 10:08:52) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 - 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

/Przedział czasowy z nagrania od: /01:05:01 do 01:07:14/ 

 

/Uchwała Nr XIII/63/25 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu./ 

 

5/ zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042 (druk nr 94) 

 

Dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Rady - projekt uchwały poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? 

 

Wyniki głosowania. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2042 (druk nr 

94) (2025-02-25 10:09:34) 

przyjęto przedmiot głosowania (większość zwykła) 

obecni: 14 (nieoddane: 0 ), nieobecni: 1 

ZA - 14 - Krzysztof Bojara; Bogdan Buchajczyk; Łukasz Buchajczyk; Aleksander Dementiew; 

Adam Emilianowicz; Paweł Kasprzak; Tomasz Kic; Agnieszka Kołodziejska; Patryk Krykwiński; 

Jolanta Kucharska; Janusz Lewandowski; Karol Lewdański; Jolanta Łojko; Sławomir Nowak; 

PRZECIW - 0 - 

WSTRZYMAŁO SIĘ - 0 – 

 

Przewodniczący Rady - stwierdzam, że projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie.  

 

/Przedział czasowy z nagrania od:/01:07:15 do 01:08:00/ 

 

/Uchwała Nr XIII/64/25 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. / 
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Pkt. 12 Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – powiedział, że następne posiedzenie Rady jest zaplanowane na dzień                    

26 marca 2025 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – prosi o informację na temat prac związanych z budową sieci 

kanalizacyjnej na ulicy Słonecznej. 

 

Burmistrz – powiedział, że na ulicy Słonecznej unosi się nieprzyjemny zapach. W tej sprawie 

wykonywane będą prace na które potrzebne są odpowiednie pozwolenia. W związku z powyższym 

okres wykonania prac zostanie wydłużony.  

 

Radny Sławomir Nowak – zapytał, z jakiego powodu Sportowy Klub „Drawa” Drawno nie otrzymał 

jeszcze środków finansowych na działalność. 

 

Burmistrz – powiedział, że Szkolny Klub Sportowy „Drawianka” oraz Szkolny Klub Żeglarski 

„Drawa” Drawno złożyły wnioski i otrzymały dofinansowanie w kwocie 18.000,00 zł. Natomiast 

Ludowy Klub Sportowy „Świt” Barnimie oraz Sportowy Klub „Drawa” Drawno musiały zapewnić 

gotowość do rozgrywek. Ludowy Klub Sportowy „Świt” Barnimie spełnił warunek i otrzyma 

dofinansowanie. Natomiast Klub „Drawa” Drawno nie jest gotowy na dofinansowanie, ponieważ nie 

posiada zawodników. 

 

Radny Bogdan Buchajczyk – zabrał głos w sprawie interpelacji złożonej na sesji w dniu 28 stycznia 

2025 r. dotyczącej wyjaśnienia sytuacji ratowania dwóch jezior Drawieńskich Rudno (Grażyna) oraz 

Dubie. Uważa, że  na zadane pytania nie otrzymał odpowiedzi, ale otrzymał stanowisko pana 

profesora Czerniawskiego, które już zna.   

 

Burmistrz – powiedział, że nie chce wchodzić w kompetencje naukowców i wypowiadać się za 

ministerstwo. Do złożonych pytań podchodzi ostrożnie, ponieważ nie chce obrażać ludzi, którzy są 

kompetentni w tej kwestii.  

Poinformował, że w miesiącu lutym Uniwersytet Szczeciński otrzymał z Komisji Europejskiej pismo 

o uzupełnienie projektu Life. Zalecenia zostały uzupełnione i w związku z tym oznacza to, że projekt 

nie został odrzucony, ale przechodzi do następnej oceny. Partnerem w projekcie są Wody Polskie. 

Powiedział, że nie będzie rozmawiał na temat projektu bez udziału wszystkich stron.   

   

Radny Bogdan Buchajczyk – powiedział, że proponuje zorganizowanie konferencji naukowej na 

terenie gminy Drawno na ten temat ponieważ wykonane badania naukowe dotyczące stanów dwóch 

jezior.   

 

Burmistrz – powiedział, że nie będzie wypowiadał się w sprawach, w których nie ma kompetencji. 

 

Radny Łukasz Buchajczyk – zapytał czy budowa oświetlenia w Rościnie będzie realizowana. Czy 

będzie poprawiona droga na Kolonię Janków do państwa Maciejewskich oraz do pana Tomasza 

Kuźmińskiego. 

W sprawie budowy kanalizacji w Barnimiu powiedział, że dzisiaj odbyło się odsysanie studzienki w 

związku z czym zapytał, czy nie powinny zostać poprawione wszystkie studzienki realizowane w tej 

inwestycji. 

 

Burmistrz – w sprawie remontu dróg gruntowych powiedział, że na wiosnę drogi zostaną poprawione.  

 

Grzegorz Wiśniowski Kierownik Referatu Planowania i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w 

Drawnie – w sprawie oświetlenia w Rościnie powiedział, że zostaną zamontowane w tej miejscowości 
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trzy punkty oświetleniowe. Lokalizacja punktów oświetleniowych została ustalona z mieszkańcami. 

Wykonanie zadania odbędzie się w marcu br., 

- w sprawie kanalizacji w Barnimiu powiedział, że jedna ze studni została zalana. Obecnie poczyniono 

kroki, aby rozwiązać problem, gwarancja inwestora wynosi pięć lat. Nieprawidłowości będą usuwane 

w ramach gwarancji, 

- w sprawie dróg dojazdowych do miejscowości powiedział, że drogi dojazdowe będą remontowane 

wiosną, czyli od marca bądź kwietnia. Większe remonty będą realizowane w ramach przetargów, 

natomiast drobne naprawy dróg dojazdowych można wykonać w ramach funduszu sołeckiego. 

   

Radny Janusz Lewandowski – w sprawie wykonania przeglądów kanalizacji burzowej prosi o 

wyznaczenie zakładowi komunalnemu terminu realizacji zadania. 

Prosi o naprę drogi na odcinku Zatom – Barnimie.  

 

Burmistrz – powiedział, że wnioski zostały przyjęte do realizacji. 

 

 

Pkt. 13 porządku obrad - Zakończenie obrad XIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady – wobec wyczerpania porządku zamykam obrady XIII sesji Rady Miejskiej w 

Drawnie. Godz. 1035. 

 

 

Protokołowała:                                                                                          Przewodniczył: 

Dorota Maciejewska                                                                                  Aleksander Dementiew 

 

Szczegółowy przebieg sesji jest dostępny na stronie www.drawno.pl w zagadce System Rada.  


